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ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DEL 27 DE FEBRER DEL 2023 

Ordre del dia: 

 

1. Aprovació de l’acta anterior, si escau. 

2. Sorteig ordre visita jurat falles. 

3. Falles 2023. 

4. Precs i preguntes. 

 

1. APROVACIÓ ACTA ANTERIOR:  

S’aprova l’acta anterior per unanimitat. 

2. SORTEIG ORDRE VISITA JURAT FALLES: 
 

El secretari general pren la paraula per comunicar l´ordre de visita del jurat: 

SECCIÓ ESPECIAL 

1r: Paris Pedrera 

2n: Oeste 

3r: Baix la Mar 

4t: centro 

 

SECCIÓ PRIMERA 

1r: Saladar 

2n: Camp Roig 

3r: Campaments 

4t: Darrere del Castell 

5è: Les Roques 

6è: Port Rotes 

7è: Diana 

 

3. FALLES 2023: 

El secretari general recorda que els actes són els mateixos que els de l´any passat, tenint 

com a novetat, els coets del dia 16 que proporciona Junta Local Fallera i els quals es 

dispararan a les 22:00 h des de cada falla amb els càrrecs acompanyats d´un membre de 

JLF. 
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A continuació, el president de Junta Local Fallera pren la paraula, demanant que regulem 

entre tots i totes unes normes per tal que no es faça tan llarga, formant files de 4. Es 

proposa que cada falla tinga un responsable d´ofrena al principi d’aquesta per tal de 

coordinar als fallers i falleres, amb el fi de tindre una desfilada ordenada i continuada, 

sense deixar espais buits entre les diferents comissions. 

La falla Centro pregunta si poden desfilar falleres d´avançada edat, sense indumentària  

valenciana, amb motiu del 75 aniversari, tal com va fer el passat any la Falla Les Roques 

i Baix la Mar, com a cas excepcional. El secretari li respon que no hi ha cap problema i 

que sí que es pot dur a terme. 

4. PRECS I PREGUNTES: 

El president pren la paraula per tal de recordar que en l´assemblea d´octubre es va 

acordar la creació de la delegació d´indumentària, la qual té un correu electrònic on cada 

falla havia d´ enviar les vestimentes oficials que tenia aprovades. Doncs bé, s´acordà que 

en tindre totes les indumentàries de les comissions falleres, s´aprovarien les mateixes, 

una vegada analitzades una a una les peculiaritats d´aquestes, i s´accepta els vestits 

oficials que tenen aprovats per escrit dins de cada falla. Per al següent exercici, es 

portarà com a punt dins del reglament que entra en vigor el 20 de març de 2023. 

 

El delegat de la Falla Centro fa un raonament sobre les peculiaritats de la intervenció del 

president on considera que aquest tema podia haver-se quedat tancat mesos enrere. 

 

El delegat de la Falla Campaments manifesta el seu malestar sobre la modificació i 

posterior votació de l´article sobre la indumentària valenciana de cada comissió fallera. 

 

El delegat de la Falla Les Roques fa una comparativa entre el reglament de Junta Central 

Fallera i Junta Local Fallera, i el primer, en cap moment contempla un article destinat a 

la indumentària que porta cada comissió fallera.  

 

El president conclou el seu torn  de paraula deixant constància que açò es fa per deixar 

constància en el reglament faller de les Falles de Dénia la indumentària valenciana 

oficial que pot dur cada comissió fallera a partir del següent exercici faller. 

 

El secretari pren la paraula per tal d´informar que el conveni  entre Junta Local Fallera i 

l´Ajuntament de Dénia en aquests moments es troba en exposició pública per 

al·legacions, i per això, fins que no finalitze el termini, no tindrà validesa al 100%. Es 

recomana que es preparen les factures del 2023 per demanar la corresponent subvenció 

una vegada estiga signat. 
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El delegat de la Falla Centro considera que ha quedat desfasat la partida que es destina 

a carrosses. Suggereix pujar la quantitat de la subvenció destinada a carrossa per 

l’excessiu treball que té.  

 

El secretari li respon que la intenció de Junta Local Fallera és pujar aquesta partida i de 

moment puja un 10% en conjunt. Es va enviar un dossier en una relació dels costos que 

té en l´actualitat els trasllats de falla, els preus de les falles, les diferents assegurances, 

els butlletins de llums, les carpes, etc. S’està insistint cada any en què es pugen les 

partides i enguany és el primer en què puja, però sí que és cert que s´ha perdut un 

important poder adquisitiu, per el que en aquest tipus de negociació es treballa de 

manera constant. 

 

Sense més assumptes per a tractar el secretari alça la sessió. 

 

 

PRESIDENT J.L.F.      SECRETARI J.L.F. 

 

 

 

FALLA CENTRO      FALLA LES ROQUES 

 

  

 

 

 

 

 

 

FALLA DTE. MARÍTIM – BAIX LA MAR   FALLA OESTE  
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FALLA PORT - ROTES      FALLA SALADAR 

 

 

 

 FALLA DIANA      FALLA PARIS – PEDRERA 

 

 

 

FALLA DARRERE DEL CASTELL    FALLA CAMPAMENTS  

 

 

 

              FALLA CAMP ROIG 

 

 

 


